

卫理公会以萨迦守望者 02-08/01/2025

正月第一个星期的祷告事项

1. 世界

- a. 为南韩客机坠毁事件祷告，求神亲自安慰逝者家属，在患难中赐下出人意外的平安，并显明祂的同在。<https://tinyurl.com/49ysr263>
- b. 为台湾花莲地震祷告，求神保守当地居民平安，赐下安慰与力量，并帮助政府迅速应对可能的灾害影响。<https://tinyurl.com/yu7fyuaf>

2. 国家

- a. 为纳闽火灾受灾家庭祷告，求神安慰受难者，供应他们的需要。赐给他们力量，得以重建生活。<https://tinyurl.com/mr38uj9m>
- b. 为砂拉越 2030 愿景祷告，求神赐智慧给政府，成功提升教育与基础设施，造福人民，缩小城乡差距。<https://tinyurl.com/yckxf78c>

3. 教会

- a. 为教会新一年的事工祷告，求神赐智慧与引导，使每项计划都能荣耀神，并造就弟兄姊妹的灵命成长。
- b. 为牧者们祷告，求神赐下力量与恩典，坚固他们的信心，在新一年的服侍中得着智慧、爱心与身体健康。

4. 家庭

- a. 为家庭祷告，求神赐下和睦与爱，使家人之间彼此包容扶持，共同建立以基督为中心的家。
- b. 为家庭的属灵成长祷告，求神带领每个家庭成员在信仰中扎根，经历神的同在和祝福。

The Methodist Issachar Watcher 02-08/01/2025

Prayer items 1st week of January

1. World

- a. Pray for the South Korean plane crash, asking God to comfort the families of the deceased, grant them peace beyond understanding, and reveal His presence in this time of sorrow.
- b. Pray for the earthquake in Hualien, Taiwan. Asking God to protect the residents, provide comfort and strength, and help the government respond swiftly to potential disaster impacts.

2. Nation

- a. Pray for the families affected by the Labuan fire, asking God to comfort the victims, provide for their needs, and grant them strength to rebuild their lives.
- b. Pray for Sarawak's 2030 vision, asking God to grant wisdom to the government to successfully enhance education and infrastructure, benefit the people, and reduce the urban-rural gap.

3. Church

- a. Pray for the church's ministry plans for the new year, asking God to grant wisdom and guidance, that every plan would glorify Him and edify the spiritual lives of the congregation.
- b. Pray for pastors, asking God to strengthen their faith, grant them wisdom, love, and health, and sustain them with grace in their ministry throughout the new year.

4. Family

- a. Pray for families, asking God to bless them with harmony and love, enabling them to support one another and build a Christ-centered home.
- b. Pray for the spiritual growth of families, asking God to lead each member to grow in faith and experience His presence and blessings.

Pengawal Isakhar Methodist 02-08/01/2025

Doa minggu pertama Januari

1. Dunia

- a. Berdoa untuk insiden nahas pesawat di Korea Selatan, memohon agar Tuhan menghibur keluarga mangsa, memberi mereka kedamaian yang melampaui pemahaman, dan menyatakan kehadiran-Nya dalam masa kesedihan ini.
- b. Berdoa untuk gempa bumi di Hualien, Taiwan. Memohon agar Tuhan melindungi penduduk di sana, memberikan penghiburan dan kekuatan, serta membantu kerajaan bertindak balas dengan segera terhadap kemungkinan kesan bencana.

2. Negara

- a. Berdoa untuk keluarga yang terjejas akibat kebakaran di Labuan, memohon agar Tuhan menghibur mangsa, menyediakan keperluan mereka, dan memberikan kekuatan untuk membina semula kehidupan mereka.
- b. Berdoa untuk visi Sarawak 2030, memohon agar Tuhan memberikan hikmat kepada kerajaan untuk berjaya meningkatkan pendidikan dan infrastruktur, membawa manfaat kepada rakyat, dan mengurangkan jurang bandar-luar bandar.

3. Gereja

- a. Berdoa untuk perancangan pelayanan gereja bagi tahun baharu, memohon agar Tuhan memberikan hikmat dan bimbingan, supaya setiap rancangan dapat memuliakan-Nya dan membangun iman jemaat.
- b. Berdoa untuk para pastor, memohon agar Tuhan menguatkan iman mereka, memberikan hikmat, kasih, dan kesihatan, serta menyokong mereka dengan kasih karunia dalam pelayanan sepanjang tahun ini.

4. Keluarga

- a. Berdoa untuk keluarga, memohon agar Tuhan memberkati mereka dengan keharmonian dan kasih, supaya mereka dapat saling menyokong dan membina rumah tangga yang berpusatkan Kristus.
- b. Berdoa untuk pertumbuhan rohani keluarga, memohon agar Tuhan memimpin setiap anggota untuk bertumbuh dalam iman dan mengalami kehadiran serta berkat-Nya.